
 

 
 

Datum: 22. 9. 2008 
Místo: sportovní areál Vlčovice 

Čas: 17:00 hod 
 
Přítomní: dle prezenční listiny 
 
Cíl jednání: definování hlavních problémových oblastí 
 
Projednání zahájila koordinátorka Projektu Zdravé město a místní Agenda 21 Ivana 
Rašková. Následně pokračoval Ing. Milan Gilar (ředitel Správy sportovišť Kopřivnice, 
p.o.), který shrnul současný stav sportovního areálu. 
Poté bylo předáno slovo paní místostarostce Dagmar Rysové, ta shrnula závěry jednání 
místní komise ve Vlčovicích – mohlo by vzniknout menší hřiště pro děti, stávající rozměr 
je pro potřeby místních dostačující, ale z jednání vyplynuly i jiné problémy sportovního 
areálu. 
 
Definované problémy: 

- zásobování užitkovou vodou na závlahu hřiště (informace o fázi řešení podal M. 
Sopuch – Odbor rozvoje města) 

- dořešení tenisových kurtů 
- mělo by dojít k rozdvojení přípojky a jejímu zkolaudování; druhá navržená 

varianta – napojení za Mrkvovými 
- dětské hřiště – z jednání vyplynul převažující názor umístit hřiště na stejném 

místě, jako je dosavadní, Ing. Harabiš potvrdil, že tento návrh podpořila i místní 
komise 

- nutnost provozního řádu pro celý areál 
- oprava oplocení 
- část areálu se stává místem, kde se scházejí mladiství – nevhodné chování, rodiče 

mají strach o děti 
 

Řešení problémů stanovených přítomnými jako prioritní: 
 

1. Dětské hřiště: 
- na stávajícím místě, pro věkovou kategorii do 6 let 
- investice do hřiště by se měla pohybovat kolem částky 500 tis. Kč 
- návrh na další projednání, speciálně zaměřené na dětské hřiště – představení 

návrhu na zasedání místní komise – stanovení konkrétních prvků, které je žádoucí 
na hřišti mít 

- místní se vyjádřili, že na novém hřišti nemusí být umístěno pískoviště pro děti – 
většina dětí má pískoviště u domu, ale raději umístit prvky, které jsou pro děti 
méně obvyklé – houpačky, … 

 
2. Vznik víceúčelové plochy pro malou kopanou, volejbal,…  

- možnost využívání pro více druhů sportů i pro hasiče 
- Na zelené ploše v prostoru za brankovištěm 
 

3. Dráha podél delší strany hřiště pro využití hasičským sborem 
 
4. Rozšíření stávající budovy šaten 

- rozšířit zastřešení směrem k hřišti – diváci se budou moci schovat pře deštěm 
- rekonstrukce šaten – využitelné pro více sportů 



- vybudování zázemí pro občerstvení,… 
 

Další projednávané návrhy, které ale nebyly určeny jako priorita: 
 

- vznik ledové plochy 
- návrh na soustředění hasičských tréninků do Mniší a tréninků fotbalistů do Vlčovic 
- otázka tribuny (cena 2,3 mil. Kč) byla na setkání také prodiskutována, ale bylo 

rozhodnuto, že v prví řadě se v následujícím období budou prostředky a síly 
soustředit na stanovené prioritní oblastí uvedených výše, které takto byly 
stanoveny na jednání 

 
Závěr: 

 
- dětské hřiště pro kategorii do 6 let – k tomuto tématu proběhne navazující 

jednání 
- víceúčelová plocha v prostoru za brankou 
- oprava oplocení celého areálu 
- rozpočet směřovat k dílčím krokům stanoveným jako prioritní 
- provozní řád 
- pokračování v řešení zavlažování 

 
 
Poděkování za účast, ukončení projednání – Ivana Rašková. 
 
 

Dne: 22.9.2008 
Zapsala: Marie Janová 

Odbor rozvoje města 
 
 
 


